
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens arbetsutskott den 8 februari
2022

Sammanträdets plats och tid

Målarvägen 10 i Strömsund, klockan 8.30 – 15.40

Beslutande

Susanne Hansson (S), ordförande
Morgan Olsson (S) (via länk)
Gudrun Hansson (S) (via länk)
Mats Gärd (C) (via länk)
Simon Högberg (M) (via länk) §§ 25-34, 36-40

Justerare

Mats Gärd utses att justera protokollet, paragraf 25-40. Protokollet justeras
elektroniskt.

Underskrifter

Susanne Hansson, ordförande

Lisa Lundgren, sekreterare

Mats Gärd, justerare

Anslag/Bevis

Protokollet är justerat och kommunstyrelsens arbetsutskott publicerar det
på kommunens webbplats under perioden måndag 14 februari 2022 till
tisdag 8 mars 2022. Protokollet förvaras på kommunkansliet i Strömsund.



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 8 februari 2022

Justerare

Övriga närvarande

Lisa Lundgren, sekreterare
Anneli Svensson, kommundirektör

Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen, § 26-27

Karin Stierna, teknik- och serviceförvaltningen, § 26

Ann-Louise Hansson, kommunledningsförvaltningen, §§ 27, 31

Ingela Sonidsson, kommunledningsförvaltningen, § 28

Frida Book, kommunledningsförvaltningen, § 28

Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen, §§ 28, 31

Veronica Hjorter-Stenklyft, kommunledningsförvaltningen, §§ 29-30, 33

Erika Wiik, kommunledningsförvaltningen, § 30

Sara Strömberg, kommunledningsförvaltningen, § 30



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 8 februari 2022

Justerare

Diarienummer KS.2022.1

§ 25 Ändringar i föredragningslistan

Ärende som läggs till:

 Revidering av översiktsplan för Strömsunds kommun

 Gång- och cykelväg från Ramselevägen, väg 345, till Strömsunds
industriområde

Arbetsutskottets beslut

Föredragningslistan godkänns.



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott
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Justerare

Diarienummer KS.2022.2

§ 26 Information om strategiska lokalfrågor

Richard Persson och Karin Stierna, teknik- och serviceförvaltningen, informerar
om aktuella lokalfrågor.

Karin Stierna informerar om ärende om eventuell fastighetsreglering samt
försäljning av mark.

Richard Persson informerar:

 Gäddede 1:237

 Solgården i Hoting

 Utsiktstornet

 Läget kring HUB-arbetsplatser

 Utökad projekttid för service- och trygghetspunkter, SOT-punkter,
till den 31 december 2022

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.62

§ 27 Information om fiberutbyggnad i Rossön

Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen och Ann-Louise Hansson,
kommunledningsförvaltningen, informerar om det aktuella läget kring
fiberutbyggnaden i Rossön.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.3

§ 28 Information om personalfrågor

Ingela Sonidsson, Frida Book och Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen,
redovisar lönekartläggningen för år 2021.

Vårdbiträden har lägre lön än gruppen renhållningsarbetare, vaktmästare,
fordonsförare och anläggningsarbetare. Skillnaden kan till viss del förklaras av
längre erfarenhet och kompetens samt marknadskrafter. En del av
löneskillnaden, 450 kronor, går inte att förklara och betraktas som osaklig och
ska justeras inom tre år.

Socialsekreterare, biståndsbedömare, lärare grundskolan årskurs 4-6 och lärare i
årskurs 7-9 som grupp har lägre lön än gruppen ingenjörer. Skillnaden kan till
viss del förklaras av längre erfarenhet och högre kompetens samt
marknadskrafter. En del av löneskillnaden, 1 500 kronor, går inte att förklara och
betraktas som osaklig och ska justeras inom tre år.

Detta beräknas kosta 1 122 000 årligen i tre år.

2021 genomfördes en revision av Strömsunds kommuns lönesättning. I
rapporten framkom att det saknas dokumenterade lönesättningsprinciper. En
grundläggande princip är att lönen ska bidra till att utveckla verksamheten.
Målsättning inför 2022 är att tydliggöra löneprocessen och lönekriterierna för
lönesättande chefer.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.6

§ 29 Information från ekonomienheten

Veronica Hjorter-Stenklyft, kommunledningsförvaltningen, informerar om
budgetförutsättningar 2023.

Uppräkning av kommunens verksamhetskostnader görs utifrån prisindex för
kommunal verksamhet. Prognosen visar en ökning med 3,0 procent.

Veronica Hjorter-Stenklyft redovisar befolkningsförändringar i länet per 1
november 2021 samt befolkningsutvecklingen över åren 2010-2020.

Veronica Hjorter-Stenklyft avslutar med att informera kring revidering av budget
2022.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.42

§ 30 Information om verksamhetsresultat och preliminärt resultat
2021

Veronica Hjorter-Stenklyft, Erika Wiik och Sara Strömberg,
kommunledningsförvaltningen, informerar om verksamhetsresultat och
preliminärt resultat för år 2021.

Kommunens redovisade resultat uppgår preliminärt till 29 miljoner kronor.

Förvaltningarnas totala underskott förväntas hamna på 2,4 miljoner kronor.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.69

§ 31 Information om e-arkiv

Carina Wiik och Ann-Louise Hansson, kommunledningsförvaltningen,
informerar kring e-arkiv.

E-arkiv handlar om hållbar hantering av digital information och möjliggör ett
långsiktigt bevarande av digitala handlingar.

Åre och Härjedalens kommuner har arbetat med en förstudie om en gemensam
upphandling av e-arkiv där länets kommuner blivit inbjuden att delta.

Carina Wiik informerar om den presentation som kommunen deltog i
tillsammans med övriga kommuner i länet angående e-arkiv. Presentationen
genomfördes av WhiteRed.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2021.512

§ 32 Medborgarförslag om gång- och cykelväg till Strömsunds
industriområde

Ett medborgarförslag har inkommit där Strömsunds kommun föreslås anlägga
en gång- och cykelväg till Strömsunds industriområde. Kommunen ser positivt
på förslaget, att gå eller cykla till arbetet är till nytta för både miljö och
folkhälsa.

Det finns goda förutsättningar att anlägga gång- och cykelvägen i samband med
redan inplanerade arbeten längs den aktuella sträckan.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget bifalls.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.80

§ 33 Gång- och cykelväg från Ramselevägen, väg 345, till
Strömsunds industriområde

Industriområdet, som ligger tre kilometer utanför Strömsund, är mitt i en
expansionsfas. Avstyckning och grovplanering av tre tomter har genomförts
åren 2020−2021. En tomt är under försäljning och intresset ökar från både
lokala och externa intressenter. I nuvarande plan kommer ytterligare tomter
avstyckas och grovplaneras åren 2022−2023. Det nya fjärrvärmeverket kommer
skapa ytterligare intresse och verksamhet på området. Sammantaget finns goda
möjligheter för både expansion för befintliga verksamheter samt etablering av
nya.

Med hänvisning till ovanstående kommer behovet av både ökande person- och
godstransporter till och från området ställa nya krav på en förbättrad
infrastruktur. Byggnation av en gång- och cykelväg mellan industriområdet och
väg 345 i anslutning till Trafikverkets gång- och cykelväg mellan Strömsund och
Ulriksfors, är en viktig del i utvecklingen av industriområdet. En sådan satsning
innebär en betydande trafiksäkerhetshöjning för både gående och cyklande.
Dessutom påverkas den personliga hälsan och miljön positivt av att fler
sannolikt väljer att gå eller cykla till och från arbetet.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag med
tillägget att gång- och cykelväg ska byggas till Strömsunds industriområde.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Gång- och cykelväg ska byggas till Strömsunds industriområde.

2. Investering av ny gång- och cykelväg till industriområdet i Strömsund beviljas
med 2 800 000 kronor till teknik- och serviceförvaltningen.

3. Finansiering sker genom kommunstyrelsens ospecificerade pott för
investeringar 2022.
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Justerare

Diarienummer KS.2021.488

§ 34 Medborgarförslag - ökad trafiksäkerhet i Strömsunds kommun

Ett medborgarförslag har inkommit där inlämnaren föreslår att Storgatan uppför
Lindbergsbacken görs till huvudled. Teknik- och serviceförvaltningen har
upprättat ett yttrande till medborgarförslaget.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Yttrande
Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.19

§ 35 Ansökan om driftsbidrag till skoterleder 2021/2022 -
Strömsunds skoterallians

Strömsunds skoterallians har inkommit med en ansökan om driftbidrag till
skoterleder för säsongen 2021/2022.

Ansökan omfattar ett bidrag på 270 000 kronor.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Ansökan om driftsbidrag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att Strömsunds skoterallians
beviljas 135 000 kronor i driftbidrag för säsongen 2021/2022 och medel
hänvisas från kommunstyrelsens budget.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Strömsunds skoterallians beviljas 135 000 kronor i driftbidrag för säsongen
2021/2022.

2. Medel hänvisas från kommunstyrelsens budget.

Jäv

Simon Högberg (M) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.61

§ 36 Kommunernas återrapportering av 2021 års genomförda
åtgärder i Vattenmyndighetens åtgärdsprogram

Vattenmyndigheterna har begärt att alla kommuner ska rapportera vilka insatser
kommunen gjort under 2021 för att uppfylla de uppdrag som preciseras i
vattenmyndigheternas åtgärdsprogram för 2016-2021. Syftet med
åtgärdsprogrammet är att miljökvalitetsnormerna för vatten ska följas.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Förslag till rapportering

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Återrapportering lämnas enligt bilaga.



Frågor till kommunerna för rapportering av genomförda

åtgärder i Vattenmyndigheternas åtgärdsprogram 2021

Information

Detta ärende riktar sig till kommunens förvaltningar för dricksvattenfrågor, VA-frågor,

samhällsplanering samt miljötillsyn och prövning. Vattenmyndigheterna önskar ett samlat svar från

kommunen.

Rapporteringen är indelad i 4 delar där:
 Del 1 handlar om miljötillsyn och riktas i huvudsak till kommunens förvaltning för miljöfrågor.

 Del 2 handlar om dricksvattenskydd och vattenuttag och riktas i huvudsak till kommunens

dricksvattenproducent.

 Del 3 handlar om fysisk planering och riktas i huvudsak till kommunens förvaltning för

planeringsfrågor.

 Del 4 handlar om dagvatten och vatten- och avloppsvattenplaner och riktas både till

kommunens förvaltning för tekniska frågor samt förvaltningen för planeringsfrågor

 Del 5 innehåller frågor som är nya och som avser bidra till omarbetningen av

återrapporteringen till nästa förvaltningscykel.

Samtliga frågor för återrapporteringen finns i webb-enkäten. 

Förslag på arbetsgång:
1. Ansvarig handläggare för rapporteringen utses.

2. Ansvarig handläggare skickar ut rapporteringsfrågorna till de förvaltningar som berörs (se

indelning ovan).

3. Berörda förvaltningar svarar för sin del i enkäten och skickar tillbaka till ansvarig handläggare

som ser över att samtliga frågor är besvarade och skickar in svaren via webbenkät (som

skickats via mejl).

4. Eventuell redovisning för kommunstyrelse. Kan göras tidigare i processen.

Bakgrund och syfte med återrapporteringen
De fem vattenmyndigheterna har beslutat om åtgärdsprogram för vattenförvaltnings-cykeln 2016–

2021 samt åtgärdsprogram för nya prioriterade ämnen i ytvatten och PFAS i grundvatten 2018–2021.

Programmen riktar åtgärder till centrala myndigheter och till samtliga länsstyrelser och kommuner.

Utöver att genomföra de myndighetsspecifika åtgärderna ska myndigheterna, länsstyrelserna och

kommunerna årligen rapportera till de fem vattenmyndigheterna om genomförandet av åtgärderna,



den så kallade återrapporteringen. Åtgärderna till myndigheter och kommuner är likalydande i de

fem programmen och därför genomförs återrapporteringen gemensamt.

Återrapporteringen omfattar de insatser som utförts i enlighet med de uppdrag som preciserats i

vattenmyndigheternas åtgärdsprogram 2016 – 2021, med syfte att miljökvalitetsnormerna för vatten

ska följas. Rapporteringen möjliggör vattenmyndigheternas bedömning av åtgärdernas effekt i

relation till de miljökvalitetsnormer som ska följas. För att bättre följa framstegen i åtgärdsarbetet

och för att förbättra kopplingen till effekter i miljön kommer både kvantitativa och kvalitativa

underlag att behöva rapporteras in från åtgärdsmyndigheter och kommuner.

Återrapporteringen av genomförda åtgärder behövs även för att Sverige ska kunna genomföra

rapporteringar av åtgärdsprogrammets genomförande till EU-kommissionen. Du hittar

kommunåtgärderna på vattenmyndigheternas webbsida.

Instruktioner
Det här Word-dokumentet är framtaget som ett verktyg för dig som arbetar i en kommun där svar till

återrapporteringen kan komma från flera personer. De samlade svaren ska skickas in via

webbenkäten som du når via unik länk i mailutskicket till din kommun den 1 december 2021. I

webbenkäten finns möjlighet att använda knappen Spara och fortsätt senare. Det finns även i slutet

av webbenkäten möjlighet att titta på en sammanfattning av alla svaren. Denna sammanfattning kan

du exportera till PDF eller skicka med e-post till vald e-postadress.

Fler instruktioner finns i webbenkäten.

Ditt svar blir en allmän handling.

https://www.vattenmyndigheterna.se/atgarder/distriktens-atgardsprogram/atgarder-for-kommuner.html
https://www.vattenmyndigheterna.se/atgarder/distriktens-atgardsprogram/atgarder-for-kommuner.html
https://www.vattenmyndigheterna.se/atgarder/distriktens-atgardsprogram/atgarder-for-kommuner.html


Har enkäten förankrats i kommunstyrelsen?

 Ja

För vilken kommun svarar du på den här enkäten? *

Strömsund

Ange vilket/vilka vattendistrikt kommunen tillhör *

Bottenhavets vattendistrikt

Del 1. Miljötillsyn (åtgärd 1, 2, 3, 4, 5c)

1. Har miljökvalitetsnormerna för vatten använts som prioritering i kommunens behovsutredning?

 I behovsutredningen är inte miljökvalitetsnormen för vatten en prioriteringsgrund för

tillsynen



1.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

1.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat
De vatten i kommunen som inte uppfyller miljökvalitetsnormerna gör detta
uteslutande på grund av flödesförändringar och vandringshinder. Orsaken till dessa
problem är reglering för produktion av vattenkraft. Kommunen har inte tillsyn över
dessa verksamheter och kan inte påverka dem.

Miljökvalitetsnormerna påverkar därför inte kommunens behovsutredning.

2. Har miljökvalitetsnormer för vatten använts som prioritering i planering av den egeninitierade

tillsynen i kommunens tillsynsplan?

 I tillsynsplanen är inte miljökvalitetsnormen för vatten en prioriteringsgrund för

tillsynen

2.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

2.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat
De vatten i kommunen som inte uppfyller miljökvalitetsnormerna gör detta
uteslutande på grund av flödesförändringar och vandringshinder. Orsaken till dessa
problem är reglering för produktion av vattenkraft. Kommunen har inte tillsyn över
dessa verksamheter och kan inte påverka dem.

Miljökvalitetsnormerna påverkar därför inte prioriteringarna i kommunens
tillsynsplan.

3. Hur många tillsynsobjekt av nedanstående verksamheter har kommunen

tillsyn över samt årligt tillsynsbehov och genomförd tillsyn under 2021?

Hämta uppgifterna om tillsynsbehov från kommunens behovsutredning enligt §6

miljötillsynsförordningen (2011:13).

3.1 Tillståndspliktig (B) djurhållning

Antal objekt: 0

Årligt tillsynsbehov, antal dagar:

Genomförd tillsyn, antal dagar:



3.2 Anmälningspliktig djurhållning (C), uppskattat antal

Antal objekt: 3

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 3

Genomförd tillsyn, antal dagar: 5

3.3 Djurhållning och/eller växtodling (U), uppskattat antal

Antal objekt: 50

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 10

Genomförd tillsyn, antal dagar: 0

3.4 Hästgård* uppskattat antal

*Hästgårdar med mer än 10 hästar utanför känsligt område och mer än 2 hästar i känsligt område

enligt kraven på tät lagring av gödsel.

Antal objekt: 5

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 1

Genomförd tillsyn, antal dagar: 0

3.5 Avloppsreningsanläggning >2000 pe

Antal objekt: 1

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 4

Genomförd tillsyn, antal dagar: 4 (5 registrerade ärenden, inget platsbesök)

3.6 Avloppsreningsanläggning >200 pe

Antal objekt: 6 (Har klassat Sikås till +200 när vi beslutade om avgift)

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 9

Genomförd tillsyn, antal dagar: 9 (21 registrerade ärenden, ett platsbesök)



3.7 Avloppsreningsanläggning 26–200 pe, uppskattat antal

Antal objekt: 17

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 5 (Behovsprioriterad tillsyn. Ska med i nästa

behovsutredning)

Genomförd tillsyn, antal dagar: 5 (4 registrerade ärenden förutom klassning taxa)

3.8 Avloppsledningsnät*

*Med avloppsledningsnät avses sådana som är allmänna enligt lagen (2006:412) om allmänna

vattentjänster och hörande till avloppsreningsanläggning. Verksamhetsutövare kan ha ett/flera

avloppsledningsnät som leder till en/flera avloppsreningsanläggningar (se även Bilaga 1 i

Naturvårdsverkets vägledning 2016:8).

Antal objekt: 17

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 5

Genomförd tillsyn, antal dagar: 5 (vi kan inte särskilja ledningsnätet från reningsverket i

uppföljning av utfört arbete)

3.9 Små avlopp <25 pe, uppskattat antal

Antal objekt: 3 685 slambrunnar i kommunens register för slamtjänster

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 60 (utifrån HaV:s förslag på register för enskilda avlopp

där man anser att vart 15:e år är ”lägstanivå” för tillsyn

och 2 timmar per tillsynsbesök)

Genomförd tillsyn, antal dagar: 55 (23 ärende tillsyn/klagomål a’ 2 timmar samt 65

ansökningar a’ 6 timmar)

3.10 Vattenskyddsområde allmänna*

*Under förutsättning att kommunen har tagit över tillsynen från länsstyrelsen.

Antal objekt: 7

Årligt tillsynsbehov, antal dagar: 7

Genomförd tillsyn, antal dagar: 0

http://www.naturvardsverket.se/upload/stod-i-miljoarbetet/vagledning/miljorapport/vagledning-nv-foreskrifter-nfs-2016-8.pdf
http://www.naturvardsverket.se/upload/stod-i-miljoarbetet/vagledning/miljorapport/vagledning-nv-foreskrifter-nfs-2016-8.pdf
http://www.naturvardsverket.se/upload/stod-i-miljoarbetet/vagledning/miljorapport/vagledning-nv-foreskrifter-nfs-2016-8.pdf
http://www.naturvardsverket.se/upload/stod-i-miljoarbetet/vagledning/miljorapport/vagledning-nv-foreskrifter-nfs-2016-8.pdf
http://www.naturvardsverket.se/upload/stod-i-miljoarbetet/vagledning/miljorapport/vagledning-nv-foreskrifter-nfs-2016-8.pdf
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http://www.naturvardsverket.se/upload/stod-i-miljoarbetet/vagledning/miljorapport/vagledning-nv-foreskrifter-nfs-2016-8.pdf
http://www.naturvardsverket.se/upload/stod-i-miljoarbetet/vagledning/miljorapport/vagledning-nv-foreskrifter-nfs-2016-8.pdf
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3.11 Verksamhet (åtgärd 5) Vattenskyddsområde enskilda*

*Under förutsättning att kommunen har tagit över tillsynen från länsstyrelsen.

Antal objekt: 0

Årligt tillsynsbehov, antal dagar:

Genomförd tillsyn, antal dagar:

4. Tas hänsyn till miljökvalitetsnormer för vatten vid tillsyn av:

4.1 Jordbruksverksamheter enligt åtgärd 2?

Nej

4.1.1 Om ja, utveckla hur. Har tillsynen exempelvis medfört att åtgärder för att minska

näringsläckage vidtagits?

4.1.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Inte prioriterat

 Övrigt/Annat

I Strömsunds kommun finns inga vattenförekomster som riskerar att inte uppnå
miljökvalitetsnormerna på grund av utsläpp av näringsämnen eller prioriterade och
särskilt förorenande ämnen. De vatten i kommunen som inte uppfyller
miljökvalitetsnormerna gör detta uteslutande på grund av flödesförändringar och
vandringshinder. Orsaken till dessa problem är reglering för produktion av vattenkraft.
Kommunen har inte tillsyn över dessa verksamheter och kan inte påverka dem.
Naturligtvis kontrollerar kommunen ändå åtgärder för att minska näringsläckage vid
tillsyn av jordbruk.

4.2 Avloppsledningsnät och avloppsreningsverk enligt åtgärd 3?

Nej

4.2.1 Om ja, utveckla hur. Har tillsynen exempelvis medfört att åtgärder för att begränsa

utsläppen av näringsämnen, prioriterade och särskilt förorenade ämnen vidtagits?

4.2.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat

I Strömsunds kommun finns inga vattenförekomster som riskerar att inte uppnå
miljökvalitetsnormerna på grund av utsläpp av näringsämnen eller prioriterade och
särskilt förorenande ämnen. De vatten i kommunen som inte uppfyller
miljökvalitetsnormerna gör detta uteslutande på grund av flödesförändringar och
vandringshinder. Orsaken till dessa problem är reglering för produktion av vattenkraft.
Kommunen har inte tillsyn över dessa verksamheter och kan inte påverka dem.



Naturligtvis kontrollerar kommunen ändå utsläppen av näringsämnen samt
prioriterade och särskilt förorenande ämnen.

4.3 Enskilda avlopp enligt åtgärd 3?

Nej

4.3.1 Om ja, utveckla hur. Exempelvis, har tillsynen medfört att åtgärder för att begränsa

utsläppen av kväve och fosfor vidtagits?

4.3.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat
I Strömsunds kommun finns inga vattenförekomster som riskerar att inte uppnå
miljökvalitetsnormerna på grund av utsläpp av näringsämnen. De vatten i kommunen som
inte uppfyller miljökvalitetsnormerna gör detta uteslutande på grund av flödesförändringar
och vandringshinder. Orsaken till dessa problem är reglering för produktion av vattenkraft.
Kommunen har inte tillsyn över dessa verksamheter och kan inte påverka dem.

5. Tillämpar kommunen krav på hög skyddsnivå, eller högre, där det behövs för att uppnå

miljökvalitetsnormerna för vatten?

Nej

5.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

5.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat
I Strömsunds kommun finns inga vattenförekomster som riskerar att inte uppnå
miljökvalitetsnormerna på grund av utsläpp av näringsämnen. De vatten i kommunen som
inte uppfyller miljökvalitetsnormerna gör detta uteslutande på grund av flödesförändringar
och vandringshinder. Orsaken till dessa problem är reglering för produktion av vattenkraft.
Kommunen har inte tillsyn över dessa verksamheter och kan inte påverka dem.

6. Hur många större enskilda vattentäkter (som försörjer >50 personer eller producerar>10

m3/dygn) finns det totalt inom kommunen?

Ange antal, eller vet ej: 5 st.

7. Hur många av de större enskilda vattentäkterna har någon form av skydd?

(Vattenskyddsområde enligt 7 kap miljöbalken, lokala skyddsföreskrifter, annat.)

Ange antal: 0



8. Pågår/planeras arbete för att skydda enskilda vattentäkter (som försörjer >50 personer eller har

ett uttag på mer än 10 m3/dygn) till exempel genom vattenskyddsområden med tillhörande

föreskrifter eller genom lokala hälsoskyddsföreskrifter?

Nej

8.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

4.1.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Inte prioriterat

 Övrigt/Annat

Kommunen har prioriterat att skapa vattenskyddsområden för de 17 kommunala
vattentäkterna. Länsstyrelsen har inte förrän under 2020 börjat handlägga de
ansökningar om fastställande av vattenskyddsområden för kommunala vattentäkter
som har skickats in för åtskilliga år sedan. Nu när länsstyrelsen har börjat arbetet med
att fastställa vattenskyddsområden, kommer kommunen att återuppta arbetet med
att upprätta förslag till vattenskyddsområden för de kommunala vattentäkter som
saknar skydd eller där vattenskyddsområdena är mycket gamla.

När det arbetet är klart kan kommunen se över möjligheten att skydda större enskilda
vattentäkter. Det kommer dock att ta ett antal år innan det arbetet kan påbörjas.

Miljötillsyn

9. Med avseende på PFOS i ytvatten och PFAS (summa 11) i grundvatten,
har kommunen:

9.1 Påbörjat arbetet med att identifiera verksamheter och områden som bidrar till att

miljökvalitetsnormen inte följs:

Ja

9.1.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

Kommunen har tagit PFAS-prov på lakvatten från de två deponier som har använts under

2000-talet. Båda är nu avslutade och sluttäckning pågår. Förslag till rening av lakvattnet från

PFAS finns, men finansieringen är ännu inte klar.

9.1.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)



9.2 Genomfört åtgärder för att begränsa fortsatt spridning av PFAS och PFOS från dessa

verksamheter och områden?

Nej

9.2.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

Deponierna är avslutade och sluttäckning pågår. Förslag till åtgärder för rening av lakvattnet

från PFAS finns, men finansieringen är ännu inte klar.

9.2.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Resursbrist

9.3 Tagit fram en långsiktig plan för att stoppa eller begränsa kommande utsläpp och spridning?

Ja

9.3.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

Deponierna är avslutade och sluttäckning pågår. Förslag till åtgärder för rening av lakvattnet

finns, men finansieringen är ännu inte klar.

9.3.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

9.4 Utövat tillsyn på den kommunala räddningstjänstorganisationen och ställt krav på hantering

av brandskum som innehåller något av ämnena i PFAS (summa 11) så att miljökvalitetsnormerna

för vatten kan följas?

Nej

9.4.1 Beskriv kortfattat vad som har gjorts:

9.4.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat

Brandskum har hittills aldrig använts inom Strömsunds kommun. Strömsunds
kommun ingår i ett räddningstjänstförbund med flera andra kommuner.
Räddningstjänstförbundet är stationerat i Östersund. Strömsunds kommun utgår
därför ifrån att det i första hand är Östersunds kommun som utövar tillsyn.



10. Har kommunen verkat för att minska utsläppen av dioxiner och dioxinlika
föreningar från småskalig förbränning, genom till exempel:

10.1 Informationsinsatser, till exempel om hur fastbränsleeldning kan påverka människors hälsa

och miljön och vad som kan göras för att minska utsläppen av dioxiner och andra

luftföroreningar?

Nej

10.2 Rådgivning som främjar lägre utsläpp av dioxiner och andra luftföroreningar?

Ja

10.3 Begränsningar för eldning av trädgårdsavfall inom detaljplanelagt och tätbebyggt område?

Ja

10.4 Erbjuda kostnadsfri borttransport av trädgårdsavfall inom detaljplanelagt och tätbebyggt

område?

Nej

10.5 Verka för en omställning till värmeförsörjning som ger mindre utsläpp, till exempel

centraliserade fjärrvärmesystem eller små kraftvärmeverk?

Ja

10.6 Beskriv kortfattat vad som har gjorts inom ovan frågor (10.1–10.5):

Information på hemsidan om att det är förbjudet att elda avfall. Tillsyn i de fall där avfallseldning
upptäckts eller misstänkts. Polisanmälan av upptäckta fall, vilket har ökat medvetenheten hos
allmänheten.

Kommunens fjärrvärmebolag marknadsför sig aktivt för att få fler att ansluta sig och på det sättet
få bort gamla vedpannor.



Del 2. Dricksvattenskydd och vattenuttag (åtgärd 5a, 5b, 5e)

Åtgärd 5a

11. Hur många aktiva vattentäkter har kommunen huvudmannaskap för? Om kommunen saknar

huvudmannaskap för vattentäkter ange 0.

Ange antal: 17

11.1 Av de vattentäkter som kommunen är huvudman för, hur många av dem har

vattenskyddsområde?

Ange antal: 7

12. Hur många reservvattentäkter har kommunen huvudmannaskap för? Om kommunen saknar

huvudmannaskap för vattentäkter ange 0.

Ange antal: 0

12.1 Av de reservvattentäkter som kommunen är huvudman för, hur många av dem har

vattenskyddsområde?

Ange antal:0

13. Finns utpekade framtida vattentäkter för er kommun (vattentäkten kan ligga i en annan

kommun), tex i regional vattenförsörjningsplan, vattenplan eller motsvarande?

Nej

13.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:
Inom kommunen finns mycket god tillgång till både ytvatten och grundvatten av god kvalitet.

Kommunen har därför inte sett något behov av att peka ut framtida vattentäkter.

13.2 Om ja på fråga 13, arbetar kommunen med att skydda dem?

13.3 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Inte prioriterat

 Övrigt/Annat

Inom kommunen finns mycket god tillgång till både ytvatten och grundvatten av god
kvalitet. Kommunen har därför inte sett något behov av att peka ut framtida
vattentäkter.

14. För de vattentäkter som saknar skydd, pågår eller planeras arbete med att ta fram

vattenskyddsområde?

Ja



14.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

Under 2009 påbörjade kommunen arbetet med att skapa vattenskyddsområden för de 17
kommunala vattentäkterna. Nu när Länsstyrelsen har börjat handlägga ansökningar om
fastställande av vattenskyddsområden, kommer kommunen att återuppta arbetet med att ta
fram nya vattenskyddsområden för de vattentäkter som saknar skydd. Två förslag till nya
vattenskyddsområden har upprättats. Förslagen har inte skickats in till länsstyrelsen.
Kommunen inväntar beslut på en överprövning av ett vattenskyddsområde. Arbetet med
vattenskyddsområdena kommer att fortsätta när överprövningsbeslutet inkommit. Det finns
både ekonomiska medel och en plan för arbetet.

14.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

Åtgärd 5b

15. Hur många av kommunens befintliga vattenskyddsområden är beslutade före miljöbalkens

ikraftträdande (1 januari 1999)?

Ange antal: 2

16. Med syfte att säkerställa att vattentäkter har ett erforderligt skydd, har kommunen gjort en

översyn av vattenskyddsområdens föreskrifter och/eller avgränsningar för vattenskyddsområden

som är beslutade före miljöbalkens ikraftträdande (1 januari 1999)?

Nej

16.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

16.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat

Under 2009 påbörjade kommunen arbetet med att skapa vattenskyddsområden för de 17

kommunala vattentäkterna. Nu när Länsstyrelsen har börjat handlägga ansökningar om

fastställande av vattenskyddsområden, kommer kommunen att återuppta arbetet med att ta

fram nya vattenskyddsområden för de vattentäkter som saknar skydd. Två förslag till nya

vattenskyddsområden har upprättats. Förslagen har inte skickats in till länsstyrelsen.

Kommunen inväntar beslut på en överprövning av ett vattenskyddsområde. Arbetet med

vattenskyddsområdena kommer att fortsätta när överprövningsbeslutet inkommit. Det finns

både ekonomiska medel och en plan för arbetet.

När det har fastställts vattenskyddsområden för alla 17 kommunala vattentäkter, kommer

arbetet med att revidera gamla föreskrifter att påbörjas.



17. Hur många av de befintliga vattenskyddsområdena behöver revideras för att uppnå ett

tillfredsställande skydd?

Ange antal: 3

17.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

17.2 Om inte, var god kommentera:

Under 2009 påbörjade kommunen arbetet med att skapa vattenskyddsområden för de 17
kommunala vattentäkterna. Nu när Länsstyrelsen har börjat handlägga ansökningar om
fastställande
av vattenskyddsområden, kommer kommunen att återuppta arbetet med att ta fram nya
vattenskyddsområden för de vattentäkter som saknar skydd. Två förslag till nya
vattenskyddsområden har upprättats. Förslagen har inte skickats in till länsstyrelsen.
Kommunen inväntar beslut på en överprövning av ett vattenskyddsområde. Arbetet med
vattenskyddsområdena kommer att fortsätta när överprövningsbeslutet inkommit. Det finns
både ekonomiska medel och en plan för arbetet.

När det har fastställts vattenskyddsområden för alla 17 kommunala vattentäkter, kommer
arbetet med att revidera gamla föreskrifter att påbörjas.

Åtgärd 5e

18. Hur många av kommunens aktiva vattentäkter har tillstånd för vattenuttag?

Ange antal: 2

18.1 Pågår eller planeras arbete med att säkerställa tillstånd till vattenuttag för kommunens

vattentäkter?

Nej

18.2 Kommentera hur ni arbetar med detta:

18.3 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Inte prioriterat

 Övrigt/Annat

Under 2009 påbörjade kommunen arbetet med att skapa vattenskyddsområden för
de 17 kommunala vattentäkterna. Nu när Länsstyrelsen har börjat handlägga
ansökningar om fastställande av vattenskyddsområden, kommer kommunen att
återuppta arbetet med att ta fram nya vattenskyddsområden för de vattentäkter som



saknar skydd. Två förslag till nya vattenskyddsområden har upprättats. Förslagen har
inte skickats in till länsstyrelsen. Kommunen inväntar beslut på en överprövning av ett
vattenskyddsområde. Arbetet med vattenskyddsområdena kommer att fortsätta när
överprövningsbeslutet inkommit. Det finns både ekonomiska medel och en plan för
arbetet.

När det har fastställts vattenskyddsområden för alla 17 kommunala vattentäkter,
kommer arbetet med att revidera gamla föreskrifter att påbörjas. I det läget är frågan
om tillstånd till vattenuttag inte prioriterad.

Del 3. Fysisk planering (åtgärd 5d, 6)

19. Har kommunen inarbetat den regionala vattenförsörjningsplanen i översiktsplanen enligt

åtgärd 5d?

Nej

19.1 Hur används den regionala vattenförsörjningsplanen i kommunens översikts- och

detaljplanering?

  JA NEJ

Som ett tematiskt tillägg till gällande översiktsplan    X

Som en fristående del som ger underlag till översiktsplanen    X

Som en ingående del av kommunens VA-plan    X

Som en fristående del som ger underlag till kommunens VA-plan    X

Genom en vattenöversikt   X 

Genom en vattenplan    X

Annat (ange vad)    X

19.2 Om nej på fråga 19, kommentera gärna.

Inom kommunen finns mycket god tillgång till både ytvatten och grundvatten av god kvalitet.

20. Har kommunen genomfört en miljöbedömning av översiktsplanen där ni tagit med

miljökvalitetsnormer för vatten?

Ja

20.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:
Kommunen tar hänsyn till miljökvalitetsnormer för vatten vid handläggning av
strandskyddsdispenser och enskilda avlopp.

20.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)



21. Har kommunen tagit hänsyn till åtgärdsbehov som finns i VISS för de vattenförekomster som

berörs av översiktsplanen?

Nej

21.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

21.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat

De vatten i kommunen som inte uppfyller miljökvalitetsnormerna gör detta
uteslutande på grund av flödesförändringar och vandringshinder. Orsaken till dessa
problem är reglering för produktion av vattenkraft. Kommunen har inte tillsyn över
dessa verksamheter och kan inte påverka dem.

22. Har kommunen tagit hänsyn till miljökvalitetsnormerna för vatten för vattenförekomster och

avrinningsområden som berörs av översiktsplanen?

Nej

22.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

22.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Övrigt/Annat

De vatten i kommunen som inte uppfyller miljökvalitetsnormerna gör detta
uteslutande på grund av flödesförändringar och vandringshinder. Orsaken till dessa
problem är reglering för produktion av vattenkraft. Kommunen har inte tillsyn över
dessa verksamheter och kan inte påverka dem.

23. Har kommunen gjort andra insatser kopplade till arbetet med gällande översiktsplan för att

följa miljökvalitetsnormerna för vatten?

Ja

23.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

Kommunen avser att arbeta för att de enskilda avloppsanläggningarna successivt ska
förbättras. Det är också av stor vikt att dricksvattentäkterna skyddas för framtida
dricksvattenförsörjning.

Inom kommunen finns ett stort antal vatten som inte uppnår god ekologisk status. Detta på
grund av vattenreglering för energiproduktion. Kommunen ser små möjligheter att påverka
detta mer än i marginell omfattning. Kommunen har varit med och finansierat projekt där
förslag tagits fram till miljöförbättrande åtgärder vid samtliga dammar och vattenkraftverk i
Fjällsjöälven och Faxälven. Kommunen avser att lägga fram dessa förslag i sina yttranden i
samband med framtida omprövningar av tillstånd för vattenkraftsanläggningar.



23.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

24. Har kommunen gjort andra insatser kopplade till detaljplanearbetet för att följa

miljökvalitetsnormerna för vatten?

Ja

24.1 Kommentera hur ni arbetar med detta:

Krav på anslutning till kommunal eller gemensamhetsanläggning för spillvatten

24.2 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

Del 4. Dagvatten och Vatten- och avloppsvattenplaner (åtgärd 7, 8)

25. Har kommunen en vatten- och avloppsvattenplan i enlighet med åtgärd 7?

Nej

25.1 Om ja (alternativt att planen är under framtagande), har kommunen tagit hänsyn till

miljökvalitetsnormer för berörda vattenförekomster vid framtagandet av vatten- och

avloppsvattenplanen?

25.2 Om ja, förklara kortfattat hur:

25.3 Om ja, vilken omfattning har planen?

25.4 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Inte prioriterat

 Övrigt/Annat

Strömsunds kommun är mycket stor till ytan, med stora tillgångar på rent vatten och
inga kända problem orsakade av utsläpp av avloppsvatten eller dagvatten. Kommunen
har liten befolkning och därmed förhållandevis små resurser. I det dagsläget är planer
för vattenförsörjning, avloppsvatten och dagvatten inte en prioriterad fråga.

26. Har kommunen en plan, strategi, policy eller liknande för hantering av dagvatten i syfte att

begränsa utsläpp till vattenmiljöer? Planen kan ingå i en VA-plan eller vara fristående.

Nej

26.1 Kommentera hur ni arbetar med detta samt länka till planen/strategin/policyn:

26.2 Om ja, har miljökvalitetsnormer för berörda vattenförekomster beaktats vid framtagandet av



dagvattenplanen/strategin/policyn?

26.3 Om ja, förklara kortfattat hur:

26.4 Om inte, vad var anledningen? (Flera svar kan anges)

 Inte prioriterat

 Övrigt/Annat

Strömsunds kommun är mycket stor till ytan, med stora tillgångar på rent vatten och
inga kända problem orsakade av utsläpp av avloppsvatten eller dagvatten. Kommunen
har liten befolkning och därmed förhållandevis små resurser. I det dagsläget är planer
för vattenförsörjning, avloppsvatten och dagvatten inte en prioriterad fråga.

Del 5. Extra frågor

27. Är det något utöver det som framkommit i enkäten som ni vill framföra om arbetet med

vattenförvaltning i er kommun?

28. Till nästa förvaltningscykel avser vattenmyndigheterna förändra arbetet med

återrapporteringen och se över frågorna i förhållande till de nya åtgärdsprogrammen. Vi vill därför

gärna ha era synpunkter och idéer. Skriv gärna ner tips och idéer inför det arbetet.

Det behöver finnas lämpliga svarsalternativ för de kommuner där det, i likhet med
Strömsunds kommun, inte finns några möjligheter för kommunen att arbeta för att sjöar,
vattendrag och grundvatten ska uppfylla miljökvalitetsnormerna. Detta för att samtliga
vattenförekomster i kommunen redan gör det, om man undantar miljöproblem som
kommunen inte kan påverka, såsom storskalig vattenkraft och långväga luftföroreningar. Det
innebär att miljökvalitetsnormerna varken påverkar fysisk planering, verksamhetsplanering
eller tillsyn. De svarsalternativ som funnits hittills ger felaktigt bilden av att kommunen inte
bryr sig om miljökvalitetsnormerna, vilket inte är sant.

28.1 Vill ni vara med i en referensgrupp för att omarbeta återrapporteringens nya frågor?

Vattenmyndigheterna kommer i så fall eventuellt att kontakta er.  

Nej
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Diarienummer TSF.2021.545

§ 37 Remiss - Förslag till nationell plan för transportinfrastrukturen
2022-2033

På uppdrag av regeringen är Trafikverkets förslag till nationell plan för
transportinfrastrukturen 2022-2033 ute på remiss.

Region Jämtland Härjedalen har upprättat ett remissyttrande vilket Strömsunds
kommun har möjlighet att ställa sig bakom. I yttrandet pekar man bland annat
på:

 Förslaget tar inte hänsyn till förutsättningar som gäller i olika delar
av norra Sverige.

 För Jämtlands räkning föreslås inte ett enda nytt objekt i planen.

 Förslaget bidrar inte till de mål och effekter som kan förväntas av
transportsystemet.

 I yttrandet pekar man på att Jämtland får sämre förutsättningar för
grundläggande tillgänglighet, sämre möjligheter att möta klimat-
omställningen och sämre förutsättningar för social hållbarhet med likvärdiga
livsmöjligheter.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Remiss - Förslag till nationell plan för transportinfrastrukturen 2022-2033
Förslag till yttrande
Presentation - förslag till reviderad transportinfrastrukturplan 2022-2033

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Strömsunds kommun ställer sig bakom Region Jämtland Härjedalens yttrande.
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Diarienummer KS.2022.24

§ 38 Internkontrollplan för kommunstyrelsen 2022

Kommunfullmäktige har fastställt ett reglemente för kommunens interna
kontroll. Varje styrelse och nämnd har skyldighet att inom sitt
verksamhetsområde se till att den interna kontrollen är tillräcklig och
ändamålsenlig.

Förvaltningarna inom kommunstyrelsens verksamhetsområden har tagit
fram egna internkontrollplaner för respektive verksamhet. Dessa har sedan
sammanställts till ett förslag till internkontrollplan för kommunstyrelsen.
Redovisningarna kommer att ske skriftligt två gånger per år.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Internkontrollplan 2022

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ärendet kompletteras till
kommunstyrelsens sammanträde 22 februari 2022.

Arbetsutskottets beslut

Ärendet kompletteras till kommunstyrelsens sammanträde 22 februari 2022.
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Diarienummer KS.2022.75

§ 39 Revidering av översiktsplan för Strömsunds kommun

Kommunstyrelsen har uppdragit miljö- och byggavdelningen tillsammans med
extern konsult, uppdraget att revidera den kommunövergripande
översiktsplanen, antagen av kommunfullmäktige den 11 juni 2014 § 53.
Planarbetet påbörjades under sommaren 2021.

Arbetet har bedrivits av miljö- och byggavdelningen, tillsammans med Anders
Bergman och en referensgrupp bestående av politiker.

Gruppen har under framtagandet av den nya planen haft regelbundna träffar.
Under träffarna har förslag till skrivningar diskuterats, ändrats och fastställts. Då
textmaterialet ansetts färdigt har det i fyra omgångar skickats till
kommunstyrelsens ledamöter, för att ge dessa möjligheter att i ett tidigt skede
påverka materialet, samt kunna följa arbetet med planens framtagande.

Under november 2021 genomfördes en visionsdag med kommunstyrelsen för
att frambringa en politisk vision för kommunens översiktsplan.

För att kunna få intryck och tyckande från kommunens invånare, eller de med
anknytning till Strömsunds kommun, kommer medborgardialoger genomföras.
Dels med digitala möten men även genom fysiska möten på de fem större
orterna i kommunen.

Det nu framarbetade samrådsförslaget överlämnas till kommunstyrelsen för
beslut om att sända ut förslaget för samråd.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Översiktsplan för samråd

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag
med tillägget att tjänsteskrivelsen ska kompletteras med uppgifter om
tidsplan om processen för samråd.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Kommunstyrelsen godkänner samrådsförslaget och beslutar att det skall
skickas ut på samråd.

2. Komplettera tjänsteskrivelsen med tidsplan om processen för samråd samt
skillnader från den nu gällande översiktsplanen.
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Beslut skickas till

Miljö- och byggavdelningen
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Diarienummer KS.2022.5

§ 40 Delgivningar

 Biotopskyddsområde på fastigheten Strömsund Öjarn 10:1
(KS.2022.48)

 Bidragsramar för bättre språkutveckling i förskolan 2022
(KS.2022.53)

 Regeringsbeslut om överklagande av Trafikverkets beslut om
fastställelse av vägplan för väg 829 delen Lövberga-Alanäs
(KS.2021.63)

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Arbetsutskottets beslut

Delgivningarna läggs till handlingarna.
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